
  
2022 was een bewogen jaar. Internationaal speelde Corona nog door, maar 
werd dat al snel overschaduwd door de oorlog in Oekraïne. Ook in De Ronde 
Venen werden tientallen vluchtelingen opgevangen. De al oplopende inflatie 
werd door die oorlog nog verder opgejaagd door hard stijgende energiekosten. 
Dat maakt wel duidelijk dat we nog sneller van buitenlandse fossiele 
energiebronnen af moeten. Doen we het niet voor het klimaat, dan wel voor 
onze eigen portemonnee, economie en leefbaarheid.  
2022 was ook het jaar van de gemeenteraadsverkiezingen. Na een korte maar 
pittige campagne, waarin we onze standpunten op straat en in debatten helder 
konden maken, was de uitslag toch licht teleurstellend. Helaas verloren we 
weer wat stemmen, maar bleef onze zetel in de raad behouden. Met een 
vernieuwd enthousiast fractieteam zijn we de nieuwe periode weer ingegaan. 
Op onze nieuwjaarswens in De Nieuwe Meerbode kregen we mooie reacties. 
Daarom sluiten we deze flyer ook graag nogmaals af met die boodschap. Ons 
welzijn hangt in belangrijke mate af van tevredenheid. Daar zit het woord 
“vrede” in. Ons land is gezegend met inmiddels bijna 80 jaar vrede. Maar 
onderhuids is er in ons land ook veel onvrede. Daar staat echte innerlijke vrede 
tegenover, die we kunnen ontvangen in Jezus Christus. Daarom is onze bede 
voor alle inwoners “Moge de Heere van de vrede Zelf u voortdurend vrede 
geven op allerlei wijze. De Heere zij met u allen”. 
 

 
Wim Stam en Floris Kater in gesprek met Gert Jan Segers tijdens 
de campagnedag in Mijdrecht.  

 

 
 
 

Wenst u allen 
een gezegend, 

gezond en 
voorspoedig 

2023. 
 
 
 
 
 
 
 



Een korte terugblik op 2022: waar hebben we ons mee bezig gehouden? 
 
Januari:  
 Financiering van een extra klaslokaal voor de Schakel in Vinkeveen 
 Verbetering procedures vooroverleg en participatie bij de invoering van de 

(belangrijke) Omgevingswet (naar verwacht in 2023) 
Februari: 
 Opvang Oekraïense vluchtelingen 
 Sociale problematiek mbt menstruatie-armoede 
 Veerpont over het Amsterdam-Rijn-Kanaal 
 Financiële regeling Veenweidebad 
Maart: 
 Campagne / gemeenteraadsverkiezingen 
April: 
 Voorbereiding op nieuwe collegeperiode 
Mei: 
 Voorstellen om OZB en tarieven niet te indexeren ivm hoge inflatie 
Juni:  
 Coalitie akkoord en kadernota behandeling 
Juli: 
 Afwikkeling energietoeslag 
September: 
 Raadsvoorstellen mbt drie woningbouwprojecten, toekomst gemeentehuis 

en verruiming winkeltijden 
 Definitieve omvorming recreatieschap 
Oktober: 
 Wachtlijsten Huishoudelijke Hulp 
 Begroting met onze voorstellen voor korting op gemeentelijke lasten. 
November: 
 Behandeling Groenonderhoud 
 Voorstellen Noodfonds sociale armoede 
 Voorstellen Investeringsfonds voor duurzame financiering gemeentelijke 

projecten in de toekomst 
December: 
 Toekomst N201 / behoud plan fietstunnel onder N201 
 Referendum gemeentehuis 
 Kwaliteit (belasting)verordeningen 
 

  

We zijn dit jaar geconfronteerd met fors 
oplopende energiekosten en inflatie. 
Omdat tegelijkertijd de gemeentelijke 
inkomsten enorm zijn toegenomen, 
hebben we voorstellen gedaan om de 
woonlasten te matigen via een eenmalige 
korting op de gemeente aanslag. Helaas 
kregen we daar geen meerderheid voor. 

We waren nogal verbijsterd over de 
plannen rondom het Groenonderhoud. 
Zonder duidelijke onderbouwing bleek 
het college daarvoor ruim een miljoen per 
jaar extra in de begroting opgenomen te 
hebben. Ook het raadsvoorstel wat ze er 
een maand later pas over stuurde, gaf 
geen duidelijkheid. Ondertussen lag er al 
wel een uitgewerkt plan, maar dat werd 
pas na heel lang aandringen aan de raad 
gestuurd. Wij vinden dat een rare gang 
van zaken en hebben daarom tegen dat 
plan, maar ook uiteindelijk tegen de 
begroting gestemd.  

In december werden we benaderd 
door het schoolbestuur van De 
Schakel in Vinkeveen. Zij zaten met 
de financiering van hun extra 
lokaal; zelf voorgefinancierd. 
Tegelijkertijd speelde uitbreiding 
bij twee andere basisscholen. We 
hebben zo via een motie ook de 
financiering voor De Schakel 
kunnen zekerstellen met unanieme 
steun in de raad 

Ronduit teleurstellend was dat het nieuwe 
college het kennelijk, zo ongeveer als 
eerste daad, noodzakelijk vond om de 
winkeltijden verder te verruimen. We 
hebben hier forse kritiek op geleverd. De 
onderbouwing van het voorstel was 
flinterdun, meerdere winkeliers zien er 
niets in, maar het dogma van maximale 
vrijheid is kennelijk heilig. 

We zien de komende jaren forse 
investeringen op ons afkomen, 
oplopend tot ca 100 miljoen over 
20 jaar. Dat moet ooit in de 
toekomst afbetaald worden. 
Daarom hebben we voorgesteld om 
hier reserves voor aan te leggen, 
zodat er voor de generaties na ons 
een spaarpotje is om dat uit te 
betalen.  

Waar we wel een meerderheid voor 
kregen, was het opzetten van een 
Noodfonds voor schrijnende 
gevallen. Er zijn situaties waarin 
mensen tegen enorme 
energielasten aanlopen, die ze niet 
kunnen beïnvloeden. Om enorme 
armoede en schulden te 
voorkomen, kan zo’n Noodfonds 
een waardevol instrument zijn.  


